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Przewodniczący Rady Miasta Koszalin 

W związku z otrzymaną informacją od koszalińskich przedsiębiorców, 

będących właścicielami lub najemcami biur i lokali użytkowych, służących 

prowadzeniu działalności gospodarczej w Koszalinie, mając na względzie decyzje 

Rady Miejskiej w kwestii ustalenia wysokości opłat w Strefach Płatnego Parkowania, 

w stosunku do mieszkańców miasta, I 

w Koszalinie wnosi o korektę decyzji, uchwały Rady Miejskiej w Koszalinie. 

Obecnie przedsiębiorcy posiadający lub wynajmujący lokale użytkowe 

w Strefie Płatnego Parkowania nie mają możliwości wykupienia abonamentu 

na zasadach podobnych jak mieszkający w Strefie Płatnego Parkowania, gdyż 

w UCHWALE NR XXII/402/2020 RADY MIEJSKIEJ W KOSZALINIE z dnia 

22 października 2020 roku stawka 80,00 zł/rok, dotyczy tylko mieszkańców, czyli 

posiadaczy lub najemców lokali mieszkalnych, rozliczających podatek dochodowy 

w Mieście Koszalin. 

Należy zwrócić uwagę na fakt, że w poprzednim okresie, przed 22 października 

2020 roku nie było takiego zapisu, który powodowałby dyskryminację 

przedsiębiorców, prowadzących działalność gospodarczą w obrębie SPP w Koszalinie 

i rozliczających podatek dochodowy również w Koszalinie. 

W obecnej bardzo trudnej sytuacji gospodarczej, w okresie pandemii, gdy wiele 

firm stoi na pograniczu wydolności finansowej, obciążanie przedsiębiorców 
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wielokrotnie wyższą opłatą niż pozostałych mieszkańców Koszalina, zamieszkujących 

w strefie SPP, jest wysoce nie właściwa. 

Wnosimy o zmianę zapisu w UCHWALE NR XXII/402/2020 RADY 

MIEJSKIEJ W KOSZALINIE z dnia 22 października 2020 roku w zakresie: 

„Uprawnienie do wykupu abonamentu dla mieszkańca przysługuje osobie fizycznej, 

przedsiębiorcy prowadzącemu działalność gospodarcza, rozliczających podatek 

dochodowy od osób fizycznych lub z tytułu prowadzenia działalności 

gospodarczej, w Mieście Koszalin ze wskazaniem miejsca zamieszkania lub 

prowadzenia działalności w Mieście Koszalin..." 

Taka zmiana zapisów w obecnej sytuacji jest szczególnie ważna i dałaby 

świadectwo dobrej woli i zrozumienia zarówno radnych Rady Miasta Koszalin oraz 

Prezydenta Koszalina, szczególnie w tych nadzwyczajnie trudnych czasach. 

Z uwagi na dobro lokalnych przedsiębiorców i dobry klimat gospodarczy 

Naszego Miasta, liczymy że Pan, jako przedstawiciel Rady Miasta Koszalin 

i Przewodniczący Rady Miasta Koszalin, przychyli się do naszego wniosku. 


